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Sjednici su prisustvovali (27.04) poslanici/zastupnici:  
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE   

1. Ademović Kemal 
2. Čelik Mirza 
3. Čomor Eldar 
4. Delalić Sabahudin 
5. Dovadžija Amar 
6. Kozadra Muhamed 
7. Mašović Amor 
8. Mešanović Safet 
9. Okerić Elmedin 
10. Prevljak Fikret 

 
DEMOKRATSKA FRONTA – ŽELJKO KOMŠI Ć 

1. Akšamija Goran 
2. Avdibegović Neira 
3. Bukva Sejo 
4. Kerla Bibija 
5. Mehmedagić Mersiha 
6. Pindžo Mirsad 
7. Vukasović Mario 

 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST – FAHRUDIN RADONČIĆ 

1. Babić Ana 
2. Bajrović Izudin 
3. Filipović Selma 
4. Lakota Rasim 
5. Marić Zvonko 
6. Pecikoza Fahrudin 
7. Rađo Dževad 

 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE  

1. Srna Bajramović Srna 
 
NAŠA STRANKA  

1. Ćudić Sabina 
2. Forto Edin 
3. Kojović Predrag 

 
BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVI Ć 

a) Pleho Haris 
b) Rasim Smajić 

 
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA – SEFER HALILOVI Ć 

1. Halilović Semir 
 
SAMOSTALNI POSLANICI/ZASTUPNICI  

1. Bjelak Nermin
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2. Mekić Amel 

 
 
TOK SJEDNICE  
 
14. Radnu sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorila je predsjedateljica Ana Babić dana 
27. aprila 2016.godine u 10,00 sati. 
 
Prema evidenciji Službe sjednici su na otvaranju prisustvovala 33 zastupnika, što je dovoljan 
broj za punovažan rad i odlučivanje, a svoj izostanak pravdao je zastupnik: Hamed Aljović. 
 
UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
 
Prijedlog dnevnog reda 14. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio je Kolegij 
Skupštine na sjednici održanoj dana 14.04.2016.godine. 
Na osnovu člana 73. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene  novine Kantona 
Sarajevo“ – (Drugi novi prečišćeni tekst, br: 41/12, 15/13, 47/13 i 47/15), Kolegij Skupštine 
Kantona Sarajevo prihvatio je da se Prijedlog dnevnog reda 14. Radne sjednice,  dopuni sa 
sljedećim tačkama: 
 

1. Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta Kantona Sarajevo za 2016. godinu -skraćeni 
postupak; (Razmatraće se kao 2.  tačka) 

2. Prijedlog izmjene Zakona o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za 2016. godinu - 
skraćeni postupak; (Razmatraće se kao 3. tačka) 

3. Verifikacija odluka Odbora za dodjelu javnih priznanja Kantona Sarajevo; 
(Razmatraće se kao  7. tačka) 

 

 
SKUPŠTINA JE ZA 14. RADNU SJEDNICU SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 
VEĆINOM GLASOVA ( 31 „ZA“) USVOJILA SLJEDE ĆI DNEVNI RED: 
 

1. Poslanička/zastupnička pitanja, inicijative i odgovori; 
2. Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta Kantona Sarajevo za 2016. godinu -skraćeni 

postupak; 
3. Prijedlog izmjene Zakona o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za 2016. godinu - 

skraćeni postupak; 
4. Prijedlog zakona o turizmu; 
5. Nacrt zakona o državnoj službi; 
6. Nacrt Strategije razvoja Kantona Sarajevo do 2020. godine; 
7. Verifikacija odluka Odbora za dodjelu javnih priznanja Kantona Sarajevo; 
8. Prijedlog odluke o imenovanju članova Vijeća nacionalnih manjina Kantona Sarajevo; 
9. Prijedlog odluke o imenovanju Etičkog vijeća Skupštine Kantona Sarajevo; 
10. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju osnovica, stopa i načinu 

obračunavanja i uplate doprinosa za obavezno zdravstveno osiguranje na području 
Kantona Sarajevo; 

11. Prijedlog odluke  o potvrđivanju razrješenja vršilaca dužnosti predsjednika i članova 
Skupština: 

a) KJP "ZOI `84" OCS d.o.o. Sarajevo; 
b) KJP Centar "Skenderija" d.o.o. Sarajevo; 
c) KJP "Poljoprivredno dobro Butmir" d.o.o. Sarajevo; 
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d) KJP "Veterinarska stanica Sarajevo" d.o.o. Sarajevo; 
e) KJP za gospodarenje državnim šumama "Sarajevo – šume" d.o.o. Sarajevo; 

12. Prijedlog odluke o potvrđivanju imenovanja predsjednika i članova Skupština: 
a) KJP "ZOI `84" OCS d.o.o. Sarajevo; 
b) KJP KJP Centar "Skenderija" d.o.o. Sarajevo; 
c) KJP"Poljoprivredno dobro Butmir" d.o.o. Sarajevo; 
d) KJP "Veterinarska stanica Sarajevo" d.o.o. Sarajevo; 
e) KJP za gospodarenje državnim šumama "Sarajevo – šume" d.o.o. Sarajevo 

13. Prijedlog  odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama  Statuta: 
a) Javne ustanove "Apoteke Sarajevo"; 
b) Javne ustanove Zavod za hitnu medicinsku pomoć Kantona Sarajevo; 
c) Javne ustanove Dom zdravlja Kantona Sarajevo; 

14. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona 
Sarajevo za 2015. godinu; 

15. Izvještaji o radu i finansijskom poslovanju javnih ustanova; 
   Kliničkog centra Univerziteta u Sarajevu za 2015. godinu 
   Dom zdravlja Kantona Sarajevo za 2015. godinu; 
   Opća bolnica „Prim. dr. Abdulah Nakaš“ za 2015. godinu, sa Odlukom Upravnog i    

  Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim mišljenjem, kao i   
  Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda   
  zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo. 

   Psihijatrijska bolnica Kantona Sarajevo za 2015. godinu; 
   Zavod za bolesti ovisnosti Kantona Sarajevo za 2015. godinu, sa Odlukom Upravnog 

i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim mišljenjem, kao i 
Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda 
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

   Zavod za zdravstvenu zaštitu zaposlenika MUP-a Kantona Sarajevo za 2015. godinu, 
sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim 
revizorskim mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i 
Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

   Zavod za hitnu medicinsku pomoć Kantona Sarajevo za 2015. godinu, sa Odlukom 
Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim 
mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem 
Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

   Zavod za zdravstvenu zaštitu žena i materinstva Kantona Sarajevo za 2015. godinu, 
sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim 
revizorskim mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i 
Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

   Zavod za javno zdravstvo Kantona Sarajevo za 2015. godinu, sa Odlukom Upravnog 
i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim mišljenjem, kao i 
Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda 
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

   Zavod za sportsku medicinu Kantona Sarajevo za 2015. godinu, sa Odlukom 
Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim 
mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem 
Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

   Zavod za zaštitu zdravlja studenata Univerziteta u Sarajevu za 2015. godinu, sa 
Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim 
revizorskim mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i 
Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 
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   Zavod za medicinu rada Kantona Sarajevo za 2015. godinu, sa Odlukom Upravnog i 
Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim mišljenjem, kao i 
Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda 
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

   Apoteke Sarajevo za 2015. godinu; 
16. Izvještaj o snabdjevenoj Kantona Sarajevo lijekovima i sanitetskim materijalom u 

2015. godini  sa posebnim osvrtom na implementaciju Liste lijekova koji se propisuju 
i izdaju na teret sredstava obaveznog osiguranja kroz funkcionisanje Mreže 
farmaceutske djelatnosti- apoteka, sa prijedlogom mjera i aktivnosti; 

17. Izvještaj o implementaciji Odluke o proširenom obimu prava za korištenje ortopedskih 
pomagala, lijekova, medicinsko-sanitetskih sprava i materijala za RVI sa područja 
Kantona Sarajevo za 2015. godinu; 

18. Izvještaj o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za period od 01.01. do 31.12.2015. 
godine;  

19. Izvještaj o radu Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju i očuvanje grobalja šehida i 
poginulih boraca, memorijalnih centara i spomen-obilježja žrtava genocida za period 
01.01.-31.12.2015.godine i Izvještaj o finansijskom poslovanju za period 01.01 . - 
31.12.2015.godine; 

20. Izvještaj o radu i Izvještaj o finansijskom poslovanju Zavoda za informatiku i 
statistiku Kantona Sarajevo za 2015. godinu; 

21. Izvještaj o izvršenju sankcija u Kantonu Sarajevo za 2015. godinu; 
 
 
Predsjedateljica je navela da je zastupnicima dostavljen sljedeći informativni materijal: 
- Izvještaj o stanju kriminaliteta javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na nivou Kantona 
Sarajevo za mjesec februar 2016.godine. 
 
 
Prije prelaska na realizaciju dnevnog reda, predsjedateljica je pozvala zastupnike da 
razmatraju Zapisnik sa Stenogramom sa 13. Radne sjednice Skupština Kantona Sarajevo. 
  
Nije bilo pitanja niti komentara, te je nakon provedenog glasanja predsjedateljica 
konstatovala da je Skupština potvrdila Zapisnik sa 13. Radne sjednice Skupštine 
Kantona Sarajevo održane 30.03. 2016.godine. 
 
U 11,01 sati se prešlo na realizaciju prve tačke dnevnog reda.  
 
AD – 1. 

POSLANIČKA/ ZASTUPNI ČKA PITANJA I INICIJATIVE  

Predsjedateljica je pozvala zastupnike da podnesu svoja zastupnička pitanja i inicijative. 

Zastupnik Neira Avdibegović je postavila dva zastupnička pitanja: 
„Ja za danas imam dva zastupnička pitanja. Moje prvo pitanje upućeno je Ministarstvu 
zdravstva Kantona Sarajevo a odnosi se na prelazak ljekara iz JU Opća bolnica Primarijus dr. 
Abdulah Nakaš u KCUS. Molim za pismeni odgovor po kojem zakonskom osnovu su ljekari 
koji su napustili Opću bolnicu Prim.dr. Abdulah Nakaš primljeni u Klinički centar, ukoliko 
znamo da je na snazi moratorij, kako na kantonalnom tako i na federalnom nivou? Također 
molim za informaciju da li će se ti kadrovi nadoknaditi u Općoj bolnici, na koji način, kakav 
je plan Ministarstvo zdravstva po ovom pitanju? Kako se ''zanoviti'' kadar ukoliko znamo da 
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se doktor ne može, uslovno rečeno, dobiti ''preko noći'', već su potrebne godine i godine 
školovanja i usavršavanja, pa je neizbježno pitanje ko će sutra zapravo liječiti građane 
Kantona Sarajevo? Moje drugo pitanje je upućeno Vladi Kantona Sarajevo, jer se radi ustvari 
o interresornoj nadležnosti,  odnosi se na problem nedostatka certificiranih tumača znakovnog 
jezika u Kantonu Sarajevo. Naime, Udruženje gluhih Kantona Sarajevo na raspolaganju ima 
svega 5 tumača znakovnog jezika, i neophodno je povećanje ovog broja.  
Na osnovu čl. 19. Zakona o upotrebi znakovnog jezika u Bosni i Hercegovini, Vijeće 
ministara imenuje Komisiju za znakovni jezik, u čijoj je nadležnosti, između ostalog, 
obrazovanje, osposobljavanje i rad tumača znakovnog jezika, te izdavanje certifikata. 
Međutim, Komisija od 2009. godine kada je osnovana do danas nije uradila apsolutno ništa, 
što znači da je potpuno onemogućeno povećanje broja tumača znakovnog jezika. 
Ujedno, Udruženje gluhih KS nije u mogućnosti voditi evidenciju niti izdavati iskaznice 
tumačima znakovnog jezika, jer je članom 16. Zakona o upotrebi znakovnog jezika Kantona 
Sarajevo precizirano da se u evidenciju tumača znakovnog jezika unosi između ostalog i ''broj 
i datum upisa tumača u Registar tumača znakovnog jezika'', koji vodi Ministarstvo pravde 
Bosne i Hercegovine. Dakle, upućujem inicijativu da se u skorijem vremenskom periodu nađe 
rješenje za navedeno, da li na način da upravo Kanton Sarajevo inicira rješenje ovog problema 
ka višim nivoima, ili da se eventualno Udruženju gluhih Kantona Sarajevo, koje broji oko 320 
aktivnih članova, procjene su da je oko 800 lica u Kantonu Sarajevo gluhih i nagluhih, 
omogući da vrši provjeru znanja tumača znakovnog jezika i na osnovu toga izdaje Certifikate, 
o čemu mišljenje trebaju dati dakle Ministarstvo obrazovanja i Ministarstvo pravde i uprave 
KS. 
Ja ću iskoristiti ovu priliku da se obratim i Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevo po ovom 
pitanju, s obzirom na probleme sa kojima se gluhe osobe susreću u zdravstvenim ustanovama, 
gdje uposlenici ponekad nisu senzibilni prema njihovom invaliditetu. I predlažem da se kratka 
brošura koju ću ja priložiti uz ovu inicijativu, a koju je izradilo Udruženje gluhih, distribuira 
doktorima i medicinskom osoblju koje komunicira sa pacijentima, a gdje je detaljno navedeno 
kako komunicirati sa osobama koje imaju ove poteškoće.“ 
 
Predsjedateljica Babić Ana je podnijela jednu zastupničku inicijativu:  
„Evo i ja imam jednu inicijativu. Inicijativa za uklanjanje parkinga ispred Zemaljskog muzeja 
u Sarajevu. Na osnovu mnogobrojnih zahtjeva građana Sarajeva molim vas da poduzmete 
krajnji napor na uklanjanju parkinga koji je u vlasništvu privatne osobe a koji se nalazi ispred 
zgrade Zemaljskog muzeja u Sarajevu i time narušava dostojanstvo i pristup jednoj od 
najznačajnijih institucija kulture. Obrazloženje ove inicijative. Zemaljski muzej je kulturna 
institucija od posebnog značaja kako za Sarajevo tako i za kompletnu državu i kao takva 
zaslužuje da se prema njoj svi ophode sa dužnim poštovanjem. Ova institucija je jedna od 
posljednjih utočišta kulturno historijske baštine naroda BIH i svjedok o postojanju i 
suverenosti države BIH. Građanima Sarajeva kao i građanima drugih gradova BIH i 
mnogobrojnim turistima koji posjećuju naš grad se šalje veoma loša slika sa parkingom koji 
se nalazi na prilazu same zgrade. Smatram da postoji još mnogo drugih i primjerenijih 
lokacija za ovakav smještaj parkinga do toga da se isti nalazi ispred zgrade Zemaljskog 
muzeja je jako neprimjereno. Uzimajući u obzir navedeno, apsolutno je neprimjereno da se u 
glavnom gradu jedne evropske države nalazi parking ispred tako značajne institucije. Ako 
nam je želja, a vjerujem da svima jeste, da uradimo sve na promociji našeg Sarajeva na 
europskoj i svjetskoj mapi svijeta kao urbanog i kulturnog centra koji baštini bogatu kulturno 
historijsku baštinu smatram da ćemo poduzeti sve neophodne korake kako bi i mi doprinijeli u 
tome. Hvala lijepo. Ovu inicijativu šaljem Ministarstvu saobraćaja Kantona Sarajevo.“ 
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Zastupnik Mirza Čelik je uputio jednu zastupničku inicijativu: 
„Prije nego što pročitam inicijativu ja ću da uputim čestitke Fuadu Mujoviću i Dini 
Tabakoviću koji su učestvovali na tradicionalnom i najvećem maratonu u Europi „Beč 2016“ i 
ostvarili su značajne rezultate.  
Prelazim na inicijativu. Inicijativu podnosim Vladi i smatram neophodnim da Vlada Kantona 
Sarajevo osigura zaštitu ili minimalno pravo na ravnopravan položaj objektima u vlasništvu 
Kantona Sarajevo u odnosu na važeći normativni okvir koji uređuje pitanje organizacije i 
realizacije izleta, studijskih posjeta, ekskurzija, kampovanja, logorovanja, društveno korisnog 
rada, škole u prirodi i drugih oblika odgojno obrazovnog rada u osnovnoj i srednjoj školi. 
Obrazloženje svjedoci smo svakodnevnih pojava koje se odnose na zloupotrebe u postupcima 
organizacije i realizacije navedenih oblika odgojno obrazovnog rada u osnovnim i srednjoj 
školi. U tom smislu podržavam aktivnosti koje je preduzelo Ministarstvo za obrazovanje 
nauku i mlade kada je u pitanju uređenje i ove oblasti. Svakako da učenici naših škola kroz 
realizaciju škole u prirodi i ekskurzije nužno trebaju upoznati svoje okruženje, Kantona 
Sarajevo odnosno BIH. Smatram da Vlada Kantona Sarajevo kroz normativni okvir treba 
osigurati zaštitu ili minimalno ravnopravan položaj u objektima u vlasništvu Kantona 
Sarajevo. Eklatantan primjer je sportsko rekreacioni centar Bosina, gdje u Zaostrogu, a koji je 
u vlasništvu Kantona Sarajevo. Smatram da Vlada Kantona Sarajevo treba osigurati 
ravnopravan položaj objektima u vlasništvu Kantona Sarajevo kada su u pitanju ovi oblici 
odgojno obrazovnog rada na način da se u školi u prirodi i ekskurzije za učenike OŠ može 
realizirati u istim. Imajući u vidu navedeno pokrećem ovu inicijativu i odmah traži od Vlade 
Kantona Sarajevo da dostavi informaciju radnje koje planira poduzeti u cilju realizacije ove 
inicijative. Zastupničko pitanje također se odnosi za Ministarstvo obrazovanje nauku i mlade 
za Institut za istoriju. Tražim od ministarstva da provjeri da li su tačni navodi da je na čelu 
Instituta već 14 godina ista osoba i da u svakom mandatu izbor bio nezakonit. I da li je tačno 
da direktor Instituta zajedno sa svojom zamjenicom formirao Vijeće naučnog instituta. 
Naučno vijeće u kojem su od uposlenika samo njih dvoje. S obzirom da vijeće broji pet 
članova ostala tri vanjska člana od čega su dva penzionera uz tog teškog zdravstvenog stanja 
budući da Zakon o naučno istraživočkoj djelatnosti, član 28 nalaže da su članovi Vijeća svi 
uposlenici u stalnom radnom odnosu, u zvanju doktora nauka i punom radnom vremenu, kao i 
odgovarajući broj magistara. Očigledno je da je ovo Vijeće formirano suprotno zakonu. 
Ovako sastavljeno naučno vijeće do sada je bilo potpuno u funkciji direktora s obzirom na 
činjenicu da ovo vijeće vrši izbor direktora Instituta ovo je dobilo zadatak da postavi 
dosadašnju zamjenicu koja je zajedno sa direktorom učestvovala u svim mahinacijama a  sve 
u cilju da se nezakonite radnje koje su činili u proteklih 14 godina zataškaju. Evo ja ću 
dostaviti ovo i zahvaljujem.“ 
 
Zastupnik Sabina Ćudić je postavila dva zastupnička pitanja:  
„Ja imam dva kratka pitanja za Ministarstvo obrazovanja i zamolila bih usmeni odgovor pošto 
je jako važno radi građana koji nam sve češće dolaze sa ovim pitanjima. Prvo pitanje tiče se 
statusa Osnovne muzičke škole na Ilidži. Svjesni smo svih problema osnovne muzičke škole 
na Ilidži već godinama koji traju ali ti se problemi samo nagomilavaju ali ne i rješavaju. Pa 
bih zamolila ministra da kako nama tako naravno gledaocima i svim građanima pojasni koji je 
formalno pravni status trenutno osnovne muzičke škole na Ilidži, ko je direktor ili direktorica 
škole? Da li su određeni sudski procesi u toku i ko je vlasnik pečata, te kada možemo 
očekivati trajno rješenje vezano za ovu školu? 
Drugo pitanje se tiče najvaljenog, u medijima najavljenog i u budžetu predviđenog 1,2 
miliona KM za elektronske učionice, odnosno za tzv. pokretne ormare, ako sam dobro 
razumjela, pa me interesuje da li je taj tender raspisan u martu te koji su rezultati tog tendera? 
I ako nije kada će biti, odnosno da se samo informišemo pošto se radi o ogromnoj cifri da 
znamo i mi zainteresovani građani i građanke šta se dešava sa tim novcem. 
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To su dva pitanja za Ministarstvo obrazovanja na koje bi smo željeli usmeni odgovor. 
A dvije inicijative koje smo predali, tiču se. Prva inicijativa tiče se zapravo kardiovaskularnih 
oboljenja u Kantonu Sarajevo koja na žalost predstavljaju jednu polovinu, dakle 50% svih 
uzroka smrti u Kantonu Sarajevo čine ta oboljenja koja su u porastu prema posljednjim 
statistika. Odnosno broj lijekova koji se izdaju u ovu svrhu su u porastu. 31% ukupno izdanih 
recepata u Kantonu Sarajevo tiče se tretiranja ovih bolesti. Naravno najugroženija skupina su 
djeca i mladi koji znamo po statistika također sve češće konzumiraju cigarete. Pa nas 
interesuje, pokrećemo inicijativu za izradu elaborata od strane Ministarstva zdravstva u 
saradnji sa ministarstvom za obrazovanje nauku i mlade Kantona Sarajevo o trenutnom stanju 
kada su u pitanju navike učenika i učenica po pitanju prehrane, nivoa fizičke aktivnosti, te 
odnosa prema konzumaciji duhanskih proizvoda. Hvala. Imamo još jednu inicijativu. To smo 
predali na protokol pa se nadamo pismenom odgovoru bez obzira što nismo je stigli ovdje 
iznijeti“. 
 
Zastupnik Sabahudin Delalić je postavio dva zastupnička pitanja:  
„S obzirom da nemam običaj čitati pitanja i inicijative, moram ovo ponoviti jer nisam dobio 
adekvatan odgovor, a odnosi se na koliko imovine Kantona izraženo upisima, površine, 
vrijednosti upisano u Registar koji vodi Uprava za geodetske i imovinsko pravne poslove? 
Kolika je procjena imovine koja nije upisana? Koliko je pokrenuto zahtjeva za uknjižbu 
imovine Kantona Sarajevo u zemljišne knjige i zašto Registar nije dostupan javno? Pa molim 
da mi se odgovori. 
I ima još jedno pitanje koje se povlači ovdje mjesecima odnosi se na odvoz smeća pa bih 
zamolio da ministar nadležni koji je za komunalne privrede, za komunalno preduzeće RAD, 
da se usaglase da se više smeće ne odvozi kada su špice u saobraćaju. To je ogroman problem 
i o tome smo razgovarali, ovdje deset puta do sada i molim vas da ako možete riješite taj 
problem. Da obavite razgovor sa direktorom komunalnog RAD i da se to barem pomjeri za 
jedan sat, a ne  u vrijeme špice kada svi idu na posao i djeca idu u školu“. 
 
Zastupnik Selma Filipović je postavila dva zastupnička pitanja:  
„Ja imam dva kratka pitanja. Prvo pitanje se odnosi, molim ministra za saobraćaj u Vladi 
Kantona Sarajevo gdina Fišu da mi da pismeni odgovor. Građani Kantona Sarajevo su 
svjedoci svakodnevnog kažnjavanja od strane revnosnih pripadnika MUP-a Kantona Sarajevo 
koji sve više liče na inkasante, a manje na policajce zbog nepropisnog parkiranja iako nam je 
svima poznato da Kantona Sarajevo ima mizeran broj parking mjesta za osiguranje saobraćaja 
u mirovanju na broj automobila koji su registrirani u Kantonu Sarajevo. S tim u vezi, molim 
vas poštovani ministre Fišo da mi odgovorite iz kojih razloga još nije ponovo pušten u promet 
za saobraćaj u mirovanju parking prostor kod Narodnog pozorišta u Sarajevu, te kada se može 
očekivati njegovo otvaranje kao i koliko novih parking mjesta na teritoriji Kantona možemo 
očekivati u 2016 godini? 
Imam drugo pitanje, molim ministra za pravu i upravu u Vladi Kantona Sarajevo gdina Maria 
Nenadića da mi da pisani odgovor na sljedeće pitanje: da li je i jedan organ Kantona Sarajevo 
pokrenuo postupak utvrđivanja odgovornosti za nastale propuste u radu kantonalnog 
Tužilaštva koji s u navedeni u izvještaju o radu Kantonalnog tužilaštva za 2015. godinu koji je 
usvojila Skupština Kantona Sarajevo?“ 
 
Zastupnik Edin Forto je obnovio dva zastupnička pitanja:  
„Molim, ponoviti ću dva pitanja koja sam imao na koje još nisam dobio odgovor.  Molim da 
to ne ide u ovom moje vrijeme. Razgovarao sam sa ministrom Lukićem. Treću sjednicu za 
redom, molim da nam se odgovori kada će biti pušten u proceduru Zakon o upraviteljima koji 
po zakonu je već trebao biti davno pušten u proceduru. Molim vas, ministar kaže da nije 
dobio od Skupštine ovo moje pitanje? Ja sam to, evo već treću sjednicu čekam odgovor. 
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Također nisam dobio odgovor na trošenje vodnih naknada u prethodnih pet godina. To sam 
isto dva puta već ponavljao. 
E sada imam nadam se da ćemo to sada riješiti u narednom periodu. Imam još jedno pitanje 
vezano je pitanje upućujem premijeru jer je vrlo kompleksno i molim ga da nam danas 
odgovori usmeno. Šta se dešava sa tranzitom i klizištem koje je gore pokrenuto? Zašto još 
uvijek kroz najuži centar grada i u špicama prolaze teška teretna vozila? Imamo ogroman broj 
upita od građana? Molim vas da nam odgovorite. Svjesni smo da je klizište u nadležnosti 
Kantona da je ta cesta federalna pa da je u nadležnosti Federalne Vlade a da je građevinska 
dozvola čovjeka koji gore gradi ogromnu zgradu opštinska nadležnost. Zbog ovih preklapanja 
nadležnosti vjerujemo da ovo nije jednostavno ali molimo premijera da nam kaže šta je učinio 
i ko će odgovarati za ovo jer ovo zagađenje koje trpimo zbog ovih kamiona je stvarno, ovo je 
nezapamćeno- već 30 godina ne prolaze teški kamioni kroz grad, ali evo danas prolaze.  
Imam još jednu inicijativu vezan je da donošenje Zakona o uređenju saobraćaja na području 
Kantona Sarajevo. Pokrećem ovu inicijativu prema Vladi a u komunikaciji sa ministarstvom 
unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo da stavi na dnevni red Zakon o uređenju saobraćaja na 
području Kantona Sarajevo kojim bi se između ostalog izrazio jasan i precizan zakonski okvir 
za uklanjanje vozila za koje MUP ne može utvrditi vlasništvo. Mi znamo da Vlada već radi na 
ovome ali evo mi želimo da pomognemo i da ovo stavimo na dnevni red što prije. Jer ovo je 
problem također koji smo često dobili od građana zbog vozila koja stoje napuštena po gradu i 
niko ne zna kako da se ona uklone“. 
 
Zastupnik Bibija Kerla je postavila dva zastupnička pitanja:  
„Ja danas imam dva pitanja. Moje prvo pitanje se odnosi na buku. Znamo da je 20. aprila bio 
međunarodni dan buke, pitam odgovorne šta se uradilo da taj dan pogotovo ako imam 
podatak Svjetske organizacije da u svijetu ima u 120 miliona osoba sa teškim oštećenjem 
sluha, kakav je nadzor buke u Kantonu Sarajevo? Da li se mjeri jačina buke i koja ustanova 
radi mjerenje buke, a posebno buke na radnom mjestu, ali i komunalne buke i na ostalim 
mjestima? 
Moje drugo pitanje se odnosi za ministra obrazovanja i molim da mi se da i pismeni i usmeni 
odgovor na ovo pitanje jer je vrlo važno, a pitanje glasi: Zašto se u javnoj ustanovi Osnovne 
škole Hrasno trenutno nalaze dva direktora, Sejdo Mirvić kojem je istekao mandat 
06.03.2016. godine i Admir Mujkić kojeg je resorni ministar Kazazović ovlastio da obavlja 
poslove iz nadležnosti direktora škole, a u skladu sa članom 19. Pravilnika o izboru direktora 
osnovnih škola Kantona Sarajevo. Gospodin Mujkiću je onemogućeno obavljanje funkcije u 
skladu sa rješenjem resornog ministarstva. Ova situacija za posljedicu ima ne pokretanje 
procedure predviđeni Pravilnikom o izvođenju ekskurzija i škola u prirodi te zato učenici 
četvrtog razreda ne mogu ići u školu u periodu u kojem je naznačeno a učenici završnih 
razreda na ekskurziju koje su planirane programom rada škole. Pitam vas zar djeca trebaju biti 
kažnjena zbog neriješenih odnosa u školi? Roditelji su zabrinuti za izdavanje validnih 
svjedočanstava učenicima završnih razreda, također treba napomenuti da posljednih šest 
mjeseci školski odbor kao organ upravljanja škole ne funkcioniše. Ko odgovara za sigurnost 
djece u toj školi? Molim da se podhitno riješi ovaj problem u ime 730 učenika i njihovih 
roditelja“. 
 
Zastupnik Rasim Lakota je postavio zastupničko pitanje: 
„Moje zastupničko pitanje upućeno je ministru privrede a ono glasi: zašto se sanacioni plan 
koji je sačinila firma ZOI 84 a usvojila Skupština Kantona Sarajevo 2014. godine nije 
provodio onako kako je to planirano? Zašto su nefakturisane investicije nakon usvajanja 
sanacionog plana naglo i iznenada postale fakturisane. Obrazloženje: obaveze za 
nefakturisanje investicije na dan 31.08.2014. godine su iznosile 1.262.000 KM. Ove obaveze 
se ne izmiriju iz kreditnih sredstava. Odjednom su ove obaveze smanjene na 582.000 KM. 
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Razlika iznosi otprilike oko 700.000 KM i to je ona razlika koja upravo iznosi toliko koliko 
iznose obaveze za ne fakturisanje investicije čiji je dobavljač firma Bosman. Ovim 
postupkom povećane su obaveze za fakturisane investicije čime su kreditna sredstva dodatno 
opterećena. I jedan mali komentar. Turistička ponuda u Ski centru na Bjelašnici i Igmanu nije 
dostigla nivo koji je imala prije 30 godina. Za razliku od centara u okruženju koji ulažu 
ogromna sredstva za razvoj ulaganje u naš centar do sada su bila mizerna. Prijatno je čuti da 
će se odlukom Vlade Kantona Sarajevo napokon i na Bjelašnici i na Igmanu ulagati značajna 
sredstva. Nadam se da je najavljena izgradnja šestosjeda samo početak značajnog 
angažovanja Kantona u razvoju ovog centra. Za EYOF 2019. godine će biti potrebno izraditi 
još dosta toga. Ulaganja su milionska te izražavam bojaznost da je sadašnji menadžment firme 
ZOI 84 sposoban da uradi zadatke koji će pred njega biti postavljeni. Šta očekivati od ljudi 
koji nisu bili u stanju da provedu sanacioni plan, a koji je neko drugi sačinio? Šta očekivati od 
onih koji su za sanaciju piste ispod kojih su magacinski prostori potrošili gotovo 2,5 miliona 
maraka a ona i dalje prokišnjava? Da li se tim ljudima koji do sada nisu sproveli odluke Vlade 
i Skupštine smiju dati veća sredstava i složeniji zadaci? Razmislimo, popravnog nema. Hvala 
vam lijepo.“ 
 
Zastupnik Predrag Kojović postavio jednu zastupničku inicijativu:  
„Prije nekoliko dana u protokol smo predali jednu inicijativu za promjenu Zakona o taksi 
prevozu. Radi se o dvije odredbe koje su po nama jako problematične. Jedna je ona koja je 
prebacila odgovornost za utvrđivanje da li je neki taksi prevoznik legalan ili nelegalan na 
putnike, što je kako bih rekao neobjašnjivo iz više aspekata, ali evo ja ću govoriti samo o 
činjenici mi postajemo jedna turistička destinacija i sada očekujemo od turista koji dolaze 
ovdje da oni identifikuju koji taksista je legalan, koji je nelagalan i mislimo da je to 
nepravedno i smatramo da tu odredbu treba ukinuti. I molio bih da se Vlada izjasni o tome. I 
druga stvar koja nam je jako važna. Mi znamo da smo nakon donošenja Zakona o taksiju 
napravili jedan sistem koji je trebao da manji broj taksija u one okvire koje propisuje federalni 
Zakon. Međutim, mi smatramo da posebno jedan grad kao što je Sarajevo koji je prošao jednu 
tako strašnu istoriju prije 20 i nešto godina ima povećani nadprosječni broj invalida mora 
dopustiti da se taksi prevoznici koji svoja vozila prilagode za prevoz invalida ne računaju u 
onu kvotu koja je određena federalnim zakonima i da se takvim vozilima odnosno vozačima 
izdaju licence za rad. Iskreno da vam kažem, neki komentari koje smo čuli u Vladi da takva 
vozila zbog 4+1, ili drugih odredbi federalnog zakona ne odgovaraju, su toliko pravno 
neozbiljna da ja neću puno komentarisati njih samo ću ovako reći, naravno da se u autu koje 
je registrovano 4+1 ne može voziti sedam ljudi. Ali naravno da se u autu koje je registrovano 
4+1 mogu voziti dva čovjeka i vi imate pravo da izvadite zadnje sjedište i da natovarite tu ili 
stavite šta god hoćete. Mislim zaista neću da ulazim u te rasprave. Ovo je jedna stvar koja je 
neophodna Kantonu Sarajevo, koja je dobra, koja je pozitivna i otvorit će i nove poslove. Ali 
što je najvažnije, pružit će napokon ljudima, invalidima u ovom gradu mogućnost transporta 
kretanja s obzirom da im mi tu mogućnost na neki način nismo pružili ni u javnom gradskom 
prevozu“. 
 
Zastupnik Zvonko Mari ć: 
„Hvala predsjedavajuća, ljubazno vas molim da mi ne uračunate ovo vrijeme budući da sam 
ja čovjek koji je dobio najmanje odgovora na postavljena pitanja a sigurno sam najviše 
postavio i inicijativa. Ali moram se osvrnuti na ove odgovore ranije. Mislim ako mi dopustite 
naravno.“ 
 
Predsjedateljica Babić Ana: 
„Tri minute imate. Moram poštovati Poslovnik. „ 
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Zastupnik Zvonko Mari ć: 
„Ok. Onda računajte. Neki očigledno imaju privilegije, ja ne. Postavio sam pitanje na jednoj 
od sjednica Skupštine vezano za neprilike koje ima jedan demobilizirani borac, logoraš itd u 
selu Svrake. Od inspektorice Đevade, valjda je to pravilno kako se potpisala, ja mislim da je 
Dževada Čaušević, sam dobio pismo a i svi predsjednici klubova, ona se žalila i ovdje je 
odlazila na ovo moje pitanje kako sam iznio tobože netačne podatke i neprovjerene 
informacije i poziva me, upućuje me da se držim novinarskog kodeksa itd. I puno još lekcija. 
Ali njene neistine, a može se u stenogramu ustanoviti su sljedeće da ministar uprave i pravde 
Mario Nenadić upravna inspektorica Belma Selmanović itd da sam se njima obratio lično, što 
je neistina. To se može provjeriti i u stenogramu. Ja neću da pominjem ovo ime, ali sam izišao 
za razliku od gospođe Čaušević na lice mjesta i sa ministrom za boračka pitanja gdinom 
Fišom i uvjerio se u one navode koje sam iznio i čak je situacija gora na terenu. Ja sam to i 
fotografisao hvala Bogu i tamo je pokrenuto klizište. Čovjek i dalje drži tu nema septičku 
jamu, nema dozvola, sve je protuzakonito itd, i gđa također štiti gdina Nenadića kojeg nisam 
pomenuo u diskusiji, a znam otkada je ministar, a to rješenje koje je ona potpisala je bilo 2012 
godine. I sada me ona informira da je gospodin Mario Nenadić nije tada bio ministar. Čovjek 
koji dolazi ispred SBB-a i ona me informira o tome. Dakle, ovaj pokušaj da se dodvorava 
ministru Nenadiću i u neku ruku da ga brani od nepostojećih napada, to je sigurno manir koji 
je stekla vremenom i sistema koji je izrodio ovakvu osobu i ovakog mentalnog sklopa i ona bi 
htjela da ja vjerujem njoj a ne svojim očima. Ja to neću naravno uraditi ali mislim da je 
ministar Nenadić sretan čovjek ako ga upravna inspektorica štiti ovako i brani od nepostojećih 
napada, možete misliti šta će uraditi ako kojim slučajem bude izložen svojevrsnim kritikama. 
I još jedno pitanje, žao mi je što vas na pitanje zašto devet mjeseci nema mlijeka nisam do 
sada angažirao, a za moderator za okruglim stolovima kao što ste ranije radili 2009., 2010. 
godine znakovitog prezimena vršiteljica dužnosti JU Djeca Sarajeva, mi na neki način 
spočitava što sam radio svoj posao u to vrijeme. Ja dobro znam šta sam radio i zato postoje i 
dokumentacije i svjedoci o tome za razliku od nje koja je imenovana na način na koji je 
imenovana od strane nepostojećeg sindikata i prema tome neću da mi više ovako odgovaraju 
da moraju poštovati dostojanstvo ovog doma, moram poštovati zastupnika, zastupnike, neka 
se ona upita kako je moguće da je primala stimulaciju godinama u djeci.“ 
Dakle, ja sam mogao da govorim o njenim stimulacijama koje je dobijala kao jedini 
zaposlenik JU Djeca Sarajevo po 200 KM jedina. I to na nelegalan način i o večerama od 
6000 KM itd“. 
 
 
Zastupnik Mersiha Mehmedagić je uputila jednu zastupničku inicijativu:  
„Imam inicijativu za Ministarstvo zdravstva. Naime, u toku prošlog mjeseca mi smo imali na 
našem tržištu nedostatak antitetanus vakcina zbog čega su naši građani koji su bili ugroženi 
bili prepušteni sami sebi odnosno sami su tražili pored svih svojih problema gdje da nađu tu 
vakcinu u kojoj apoteci s kraja na kraj grada. Stoga na osnovu navedenih informacija 
pokrećem inicijativu da Ministarstvo ispita nivo snadbjevenosti potrebnim dozama ANATE 
vakcina za domove zdravlja, Apoteke Sarajevo i Zavod za hitnu i medicinsku pomoć kao i 
svim ostalim ugovornim ustanovama. Te da obezbijedi svim korisnicima zdravstvene zaštite 
kojima je to potrebno besplatnu vakcinaciju i revakcinaciju u domovina zdravlja ili hitnoj 
pomoći. Obrazloženje je prosto. Radi se o vakcini koja se mora primiti u roku od 36 do 72 
sata nakon ugriza ili povrede, odnosno revakcinacija se mora primiti tačno mjesec odnosno 
godinu nakon prve vakcine. Stoga smatram da je ovo nešto što je jako važno. Dalje imam 
nezadovoljstvo na odgovore koje sam dobila od ministarstva privrede i ministarstva za 
boračka pitanja. Pa ću pitanje koje je bilo usmjereno na Ministarstvo privrede vezano za 
naplatu naknada od koncesija preusmjeriti Kantonalnoj upravi za inspekcijske poslove i 
kantonalnom Pravobranilaštvu da svako iz svoje nadležnosti odgovori na onaj dio pitanja koji 
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ga se tiče. Stoga skupštinsku službu molim da dostavi prethodna pitanja. I Ministarstvo za 
boračka pitanja mi je na moje pitanje o podacima da li imaju podatke o broju nezaposlene 
djece pripadnika boračke populacije da ih sada ne navodim po kategorijama odgovorilo da 
nemaju te podatke i da nisu nadležni, odnosno nemaju mehanizme da natjeraju privredne 
subjekte u Kantonu Sarajevo i ustanove i institucije da zaposle one koji po zakonu o 
dopunskim pravima boraca imaju prednost. Pa ću podsjetiti da se iz budžeta kroz ovo 
Ministarstvo obezbjeđuje finansiranje programa zapošljavanja RVI, članova porodica šehida 
poginulih i demobilisanih boraca u vidu pozajmica privrednim društvima i samostalnim 
radnjama za otvaranje radnih mjesta za navedena lica. U prošloj godini to je bilo 400.000 ove 
godine je odobreno 500.000 pa molim izvještaj po utrošku ovih sredstava. I Ministarstvo 
svakako odnosno i Vlada ima mogućnost da izmijeni propise kod naših javnih ustanova i 
preduzeća da se direktori obavežu da poštuju Zakon, a ne da to zavisi od volje pojedinaca. 
Toliko“. 
 
Zastupnik Dževad Rađo je pokrenuo jednu zastupničku inicijativu:  
„Ja neću danas komentarisati odgovore na moja pitanja koja sam dobio iz ministarstva 
zdravlja jer bih narušio Poslovnik i vrijeme koje ograničava tako da ću postaviti inicijativu. 
Pokrećem inicijativu da se na Trebeviću u sklopu zaštićenog područja riješi pitanje 
rekonstrukcije vodovodne mreže sa otvaranjem javne česme kao i izgradnje javnog toaleta. 
Od proglašenja područja zaštićenim vidi se znatan napredak u oživljavanju i održavanju 
prostora. Prostor se svakodnevno održava što se tiče javne higijene. Postavljene su klupe, 
korpe, nadstrešnice, instalirane sprave za trim staze, urađena dječja igrališta, instalirana javna 
rasvjeta, te se uređuju šetnice i prostor oko bob staze, itd da ne zamaram. Zbog svega ovoga i 
velikog pritiska posjetilaca neophodno je obezbijediti vodu i sanitarne uslove. Moguća 
sredstva za ovaj problem mogla bi se naći iz pripadajućih sredstava Kantona Sarajevo iz 
Fonda za okoliš u saradnji sa Ministarstvom prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša, 
Općinom Stari Grad, te KJU za zaštićena područja koji ujedno i upravlja ovim prostorom.“ 
 
Zastupnik Rasim Smajić: 
„Pozdravljam sve prisutne u sali kao i gledaoce pored malih ekrana. Ja nemam zastupničko 
pitanje, nemam ni inicijativu, imam odgovor na odgovor koji sam dobio na moje zastupničko 
pitanje postavljeno na sjednici 30.03.2016 godine. Naime želim da upozorim pomoćnicu 
ministra gđicu Višnju Ljubijankić, a ujedno i ministra Čedomira Lukića da ja nisam ni 
nepismen ni neškolovan, i da sam još u osnovnoj školi naučio čitati, a život me naučio da 
čitam između redova. Naime, na moje zastupničko pitanje koje sam postavio na toj sjednici 
odgovorili su mi ovako kao da na Ilidžu pođete preko Ilijaša. Znači idete na Vogošću pa na 
Ilijaš, pa se onda iz Ilijaša ponovo vratite na Vogošću  i dođete na Skenderiju ali vam ne 
odgovore na ono na šta ste htjeli odgovor. Vidimo da su većina nas zastupnika nezadovoljni 
odgovorima koje postavljamo. U suštini dobro je jedan od kolega da ga ne citiram rekao, 
očito nas smatraju lovačkim društvom. „ 
 
Zastupnik Srna Segmedina Bajramović: 
„Počet ću od sljedećeg, uzimajući u obzir kako mjesecima nismo u stanju provesti vlastite 
zaključke kao Skupština po vrlo važnim problemima za život građana Kantona Sarajevo 
postavlja se pitanje kako poruku šaljemo javnosti kada je u pitanju ozbiljnost našeg rada. 
Podsjećam vas kako smo već poodavno na sjednicama Skupštine usvojili dva konkretna 
zaključka kao obavezu nadležnim u cilju razrješavanja situacije u dva vrlo osjetljiva i za 
javnost izuzetno bitna problema. Prvo se odnosi na problem trovanja djece gdje nakon više 
mjeseci traumatične situacije u kojoj se najvećim dijelom govorilo u medijima, vrlo malo 
radilo na konkretnom utvrđivanju činjenica došli u poziciju da do dana današnjeg ne znamo 
zbog čega su ta djeca otrovana, ko je odgovoran za navedeni propust, je li sistem 
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preduprijedio eventualno ponavljanje navedenih slučajeva. Činjenica je kako ni danas ne 
znamo ništa više od onoga što je bilo u medijima iako je naša ljudska i moralna obaveza s ove 
pozicije da stvari potpuno izvedemo na čistac na način institucionalnih izvještaja sa 
objektivnim činjenicama u skladu sa nadležnostima koje funkcionalno imamo. Drugi se 
odnosi na problem sigurnosti u Kantonu Sarajevo gdje je više i pticama na grani jasno kako 
imamo ozbiljan problem koji za rezultat ima potpunu nesigurnost građana, pljačke, pucnjave, 
i saobraćajno divljanje su postali svakodnevnica za koje sistem u ovim okolnostima nema 
odgovor. Tražila sam i ponovno insistiram od nadležnih da se za mjesec maj planira tematska 
sjednica sa detaljnijim informacijama i planiranim sistemskim mjerama za poboljšanje stanja 
u ovoj oblasti. Posljednje ankete pokazuju da građani prvi put nakon deset godina u Kantonu 
Sarajevo sigurnost stavljaju na prvo mjesto svojih prioriteta, čak i ispred problema 
nezaposlenosti što pokazuje alarmantno stanje u kojem se nalazimo. Nemamo prava više 
stvari gurati pod tepih i zabijati glavu u pijesak. Vrijeme je izuzetno važan faktor u svemu 
ovome i zbog toga očekujemo od svih nas da se uozbiljimo. Stoga još jednom molim kolege 
iz Skupštine da u skladu sa svojim nadležnostima osigura efikasno provođenje donesenih 
zaključaka, da Vlada prihvati činjenicu kako smo u ovim problemima partner koji ima samo 
jedan cilj, a to je utvrditi odgovornost i defnisati adekvatne korektivne sistemske mjere koje 
ćemo zajedno provoditi u interesu javnosti koju predstavljamo.  
I jedno kratko zastupničko pitanje imam. S obzirom da se u javnosti već mjesecima slušamo 
zabrinjavajuće informacije oko zakonitosti utroška javnih sredstava u okviru studentske 
organizacije SPUS a radi se o stotinama hiljada KM smatram kako je izuzetno važno da zbog 
cjelokupne studentske populacije raščistimo navedenu situaciju iz gore navedenog razloga 
tražim od nadležnih da se dostave finansijski izvještaji za sve one godine za koje nisu 
dostavljeni. Podsjećam kako je posljedni izvještaj objavljen za 2012 2013. studenti kao 
budućnost ovoga društva moraju biti svijetla tačka u poštivanju svih principa transparentnosti 
i zakonitosti utroška javnog novca te kao takvi nikada ne smiju dopustiti da budu predmet 
političkih igara i mešetaranje. Zato u interesu velike većine studenata želim da se objavom 
spornih izvještaja utvrdi stvarno i objektivno stanje na bazi kojeg će se sistemski kroz 
institucije ove zemlje završiti ova višemjesečna trakavica koja ne koristi nikome a naprotiv 
značajno šteti dignitetu studentske populacije“. 
 
Zastupnik Mario Vukasović: 
„Ja bih kao i većina ostalih kolega izrazio nezadovoljstvo odnosom većine ministarstava i 
Vlade Kantona Sarajevo spram zastupnika u Skupštini Kantona Sarajevo, a to se odnosi na 
odgovore koje mi dobijamo na naše pitanje na naše inicijative. Naime, na prošloj sjednici 
Skupština Kantona Sarajevo pokrenuo sam inicijativu da se na dnevni red današnje sjednice 
stavi Izvještaj o finansijskom poslovanju JU Studentski centar za 2014 i 2015 na dnevni red. 
No, ti izvještaji se danas ne nalaze na dnevnom redu. Smatram da je bila osnovna pristojnost 
da se ja kao zastupnik obavijestim o razlogu zašto se ti izvještaji ne nalaze na današnjem 
dnevnom redu, ukoliko je naravno postojao opravdan razlog za to. Također, želio bih da mi se 
odgovori da li će na idućoj sjednici biti ovi izvještaji stavljeni na dnevni red. Zamolio bih za 
usmeni odgovor. Zahvaljujem. Što se tiče drugog pitanja. Pitanje je jako slično kao pitanje 
koje je postavio kolega Forto, a tiče se ceste na tranzitu i prolaska kamiona i autobusa kroz 
centar grada. Tako da ću tu drugu inicijativu dostaviti usmeno“. 
 
Odgovore na neka zastupnička pitanja dali su ministari Elvir Kazazović i Muharem Fišo, te 
premijer Elmedin Konaković. 
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Prešlo se na razradu druge tačke dnevnog reda. 
 
AD – 2. 
 
PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA BUDŽETA KANTONA SARAJEVO  ZA 2016. 
GODINU - SKRAĆENI POSTUPAK 
 
Predsjedateljica je pozvala predstavnika Predlagača da u skladu sa članom 158. stav 2. 
Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ukratko obrazloži razloge za donošenje ovog 
Prijedloga po skraćenom postupku. 
 
Ministar finansija Jasmin Halebić je podnio uvodno izlaganje o razlogu za donošenje Zakona 
po skraćenom postupku. 
U diskusiji koja je potom uslijedila učestovali su: zastupnici Zvonko Marić, Mirsad Pindžo, a 
odgovore su dali ministar Jasmin Halebić i premijer Elmedin Konaković.  
 
Predsjedateljica je potom pozvala zastupnike da pristupe izjašnjavanju da li će se Prijedlog 
izmjena i dopuna Budžeta Kantona Sarajevo razmatrati po skraćenom postupku, što su 
zastupnici podržali sa 23 glasa „ZA“. 
 
 
Ministar finansija Jasmin Halebić je podnio uvodno izlaganje o prijedlozima izmjena Zakona. 
 
U diskusiji su učestvovali zastupnici: Mirsad Pindžo, Safet Mešanović, Zvonko Marić, 
Muhamed Kozadra. 
 
Nakon zaključivanja diskusije obrazloženja je dao ministar Jasmin Halebić i premijer 
Elmedin Konaković.  
 
SKUPŠTINA JE SA 23 GLASA „ZA“ USVOJILA IZMJENE I DO PUNA BUDŽETA 
KANTONA SARAJEVO ZA 2016. GODINU. 
 
 
Prešlo se na razmatranje treće tačke: 
 
AD – 3. 
 

PRIJEDLOG IZMJENE ZAKONA O IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANT ONA 
SARAJEVO ZA 2016. GODINU, SKRAĆENI POSTUPAK  

 
Predsjedateljica je podsjetila da je ministar Jasmin Halebić u ime Predlagača podnio uvodne 
napomene u prethodnoj tačci dnevnog reda, te su zastupnici bili mišljenja da nema potrebe za 
novim pojašnjenjima. 
Zastupnici su podržali sa 23 glasa „ZA“ prijedlog da se Izmjene zakona pretresaju po 
skraćenom postupku. 
 
U diskusiji su učestvovao zastupnik Edin Forto. 
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SKUPŠTINA JE SA 23 GLASA „ZA“ DONIJELA IZMJENE ZAKO NA O 
IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2016. GODIN U 
 
 
AD – 4. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O TURIZMU 
 
Zastupnici su Prijedlog zakona dobili uz poziv za sjednicu, a amandmane zastupnika Edina 
Forte po ovom Prijedlogu su dobili u dopunskom materijalu.  
U ime predstavnika Predlagača uvodne napomene je podnio ministar Muharem Šabić, te se 
izjasnio  o podnesenim amandmanima zastupnika Forte. 
 
Uvaženi zastupnik Forto je podnio šest amandmana i Vlada se na svojoj sjednici složila da 
može prihvatiti pet amandmana s tim da je Amandman III Vlade djelimično dao odgovore na 
ovaj zahtjev tako da je taj Amandman IV djelimično prihvatljiv.  
 
Premijer Elmedin Konaković je također uzeo riječ u uvodnom izlaganju. 
 
Pitanje je postavio zastupnik Edin Forto i izjasnio se da odustaje od Amandmana. 
 
U otvorenoj diskusiji učestvovali su zastupnici: Zvonko Marić, Sabina Ćudić, Slaviša Šućur, 
Dževad Rađo, Muhamed Kozadra, Mersiha Mehmedagić, Amel Mekić, Mirsad Pindžo. 
 
Premijer Elmedin Konaković je dao obrazloženje nakon diskusije. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (23 „ZA“) DONIJELA ZAKON O TURIZMU. 
 
Nakon izraženje sumnje u glasanje provedeno je pojedinačno glasanje kojim je konstatovano 
da je 24 zastupnika glasalo „ZA“, protiv 9 i suzdržano niko. 
 
Predsjedateljica je još jednom konstatovalo da je Zakon o turizmu donešen većinom glasova. 
 
Uslijedila je pauza za ručak od sat vremena. 
 
 
NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
AD – 5. 
 
NACRT ZAKONA O DRŽAVNOJ SLUŽBI 
 
Zastupnici su Nacrt zakona dobili uz poziv za sjednicu. U ime predstavnika Predlagača 
uvodne napomene je podnio minisatar Mario Nenadić. 
 
Pitanja je postavio zastupnik Predrag Kojović na što je ministar dao odgovor. 
 
U diskusiji su učestvovali zastupnici: Slaviša Šućur, Rasim Lakota, Segmedina Srna 
Bajramović, Mirsad Pindžo, Sabina Ćudić, Zvonko Marić, Kemal Ademović i Mirza Čelik. 
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Ministar Mario Nenadić, a potom i premijer Elmedin Konaković su dali odgovore 
zastupnicima. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (24 „ZA“) DONIJELA SLJEDEĆE ZAKLJUČKE 
PO NACRTU ZAKONA O DRŽAVNOJ SLUŽBI : 

1. Utvrđuje se Nacrt zakona o državnoj službi; 
2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave, 

naučnim i stručnim ustanova i trajaće 30 dana. 
3. Primjedbe, prijedlozi, sugestije zastupnika i mišljenja radnih tijela Skupštine 

dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu. 
4. Vlada Kantona Sarajevo dužna je da nakon provedene javne rasprave podnese 

Skupštini Izvještaj o rezultatima javne rasprave koji sadrži primjedbe, prijedloge i 
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i 
mišljenja nisu prihvaćeni u pripremi Prijedloga zakona o državnoj službi. 

 
 
AD – 6. 
 
NACRT STRATEGIJE RAZVOJA KANTONA SARAJEVO DO 2020. GODINE  
 
U ime Predlagača uvodno izlaganje je iznijela Maida Fetahagić pomoćnik direktora za 
planiranje razvoja društveno ekonomskog sektora u Zavodu za planiranje razvoja Kantona 
Sarajevo. 
 
Zastupnik Mario Vukasović je kao predsjedavajući Komisije za obrazovanje iznio tri 
zaključka koja je donijela Komisija.  

a. Potrebno je da Ministarstvo za obrazovanje nauku i mlade Kantona Sarajevo u 
toku javne rasprave o Nacrtu strategije razvoja Kantona Sarajevo do 2020 
izvrši dopunu sa projektima iz oblasti obrazovanja. Ovaj dio se posebno odnosi 
na oblast nauke i visokog obrazovanja jer je tu evidentan nedostatak.  

b. Predlaže se Ministarstvu za obrazovanje nauku i mlade da pozove predstavnike 
svih nivoa u obrazovanju da se hitno uključi u dopunu strategije sa svojim 
prijedlozima.  

c. Komisija smatra da kompleksnost iz oblasti obrazovanja zahtijeva izradu 
strategije iz oblasti obrazovanja koja će biti komplementarna sa Strategijom 
razvoja Kantona Sarajevo do 2020 godine. 

 
U diskusiji su učestvovali zastupnici: Slaviša Šućur, Semir Halilović, Mario Vukasović, 
Segmedina Srna Bajramović i. Amar Dovadžija. 
 
SKUPŠTINA JE PO NACRTU STRATEGIJE RAZVOJA KANTONA SARAJEVO DO 
2020. GODINE VEĆINOM GLASOVA (29 „ZA“) DONIJELA SLJEDEĆE ZAKLJUČKE: 

1. Utvrđuje se Nacrt Strategije razvoja Kantona Sarajevo do 2020. godine; 
2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave, 

naučnim i stručnim ustanova i trajaće 30 dana. 
3. Primjedbe, prijedlozi, sugestije zastupnika i mišljenja radnih tijela Skupštine 

dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu. 
4. Vlada Kantona Sarajevo dužna je da nakon provedene javne rasprave podnese 

Skupštini Izvještaj o rezultatima javne rasprave koji sadrži primjedbe, prijedloge i 
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i 
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mišljenja nisu prihvaćeni u pripremi Prijedloga Strategije razvoja Kantona Sarajevo do 
2020. godine. 

 
 
Sedma tačka dnevnog reda: 
 
AD – 7. 
 
VERIFIKACIJA ODLUKA ODBORA ZA DODJELU JAVNIH PRIZNA NJA 
KANTONA SARAJEVO 
 
Predsjadavajući Odbora za dodjelu javnih priznanja Kantona Sarajevo Sejo Bukva je iznio 
uvodno izlaganje. 
 
Skupština je većinom glasova (25 „ZA“) verificirala sve predložene odluke. 
 
Predsjedateljica je pripadnicima pravoslavne vjeroispovijesti čestitala nastupajuće praznike a 
potom zatvorila sjednicu i najavila da će o datumu nastavka iste zastupnici biti blagovremeno 
obaviješteni. 
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ZAPISNIK 
NASTAVKA 14. RADNE SJEDNICE 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 
10.05.2016.godine 
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Sjednici su prisustvovali (10.05) poslanici/zastupnici:  
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE   

1. Ademović Kemal 
2. Čelik Mirza 
3. Čomor Eldar 
4. Delalić Sabahudin 
5. Kozadra Muhamed 
6. Mašović Amor 
7. Mešanović Safet 
8. Okerić Elmedin 
9. Prevljak Fikret 

 
DEMOKRATSKA FRONTA – ŽELJKO KOMŠI Ć 

1. Akšamija Goran 
2. Avdibegović Neira 
3. Bukva Sejo 
4. Kerla Bibija 
5. Mehmedagić Mersiha 
6. Pindžo Mirsad 
7. Vukasović Mario 

 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST – FAHRUDIN RADONČIĆ 

1. Babić Ana 
2. Bajrović Izudin 
3. Lakota Rasim 
4. Marić Zvonko 
5. Rađo Dževad 

 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE  

1. Srna Bajramović Srna 
 
NAŠA STRANKA  

1. Ćudić Sabina 
2. Forto Edin 
3. Kojović Predrag 

 
BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVI Ć 

1. Pleho Haris 
2. Rasim Smajić 

 
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA – SEFER HALILOVI Ć 

1. Halilović Semir 
 
SAMOSTALNI POSLANICI/ZASTUPNICI  

1. Bjelak Nermin



 

  

TOK SJEDNICE  
 
Nastavak 14. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo otvorila je predsjedateljica Ana 
Babić dana 10. maja 2016.godine u 10,00 sati. 
 
Prema evidenciji Službe sjednici je na otvaranju prisustvovalo 28 zastupnika, što je dovoljan 
broj za punovažan rad i odlučivanje, a svoj izostanak pravdao je zastupnik: Amel Mekić. 
 
Predsjedateljica je podsjetila prisutne da su na prethodnom zasjedanju obradili prvih sedam 
tačka Dnevnog reda, te se prešlo na dalju realizaciju istog. 
 
Osma tačka Dnevnog reda: 
 
Osma tačka: 
 
AD – 8. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU  ČLANOVA VIJE ĆA NACIONALNIH 
MANJINA KANTONA SARAJEVO  
 
Ministar Mario Nenadić je podnio uvodno izlaganje.  
Obzirom da nije bilo pitanja niti prijavljenih za diskusiju predsjedateljica je pozvala 
zastupnike na izjašnjavanje. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (27 „ZA) DONIJELA ODLUKU O IMENOVANJU 
ČLANOVA VIJEĆA NACIONALNIH MANJINA KANTONA SARAJEVO 
 
 
Deveta tačka dnevnog reda: 
 
AD – 9. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU ETI ČKOG VIJE ĆA SKUPŠTINE 
KANTONA SARAJEVO  
 
Uvodno izlaganje je podnijela predsjedateljica Ana Babić. 
 
U diskusiji su učestvovali zastupnici: Zvonko Marić i Sabahudin Delalić. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (29 „ZA) DONIJELA ODLUKU O IMENOVANJU 
ETIČKOG VIJEĆA SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO. 
 
 
Deseta tačka Dnevnog reda: 
 
AD – 10. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA  ODLUKE O UTVR ĐIVANJU 
OSNOVICA, STOPA I NAČINU OBRAČUNAVANJA I UPLATE DOPRINOSA ZA 
OBAVEZNO ZDRAVSTVENO OSIGURANJE NA PODRU ČJU KANTONA 
SARAJEVO 



 

  

 
Uvodno izlaganje u ime Predlagača je podnijela ministrica Zilha Ademaj. 
 
Kako nije bilo postavljenih pitanja niti diskusije predsjedateljica je pozvala prisutne na 
izjašnjavanje. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (30 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O IZMJENAMA 
I DOPUNAMA ODLUKE O UTVRĐIVANJU OSNOVICA, STOPA I NAČINU 
OBRAČUNAVANJA I UPLATE DOPRINOSA ZA OBAVEZNO ZDRAVSTVENO 
OSIGURANJE NA PODRUČJU KANTONA 
 
 
 
Jedanaesta tačka dnevnog reda: 
 
AD – 11. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O POTVR ĐIVANJU RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI 
PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINA:  
 

a) KJP "ZOI `84" OCS d.o.o. Sarajevo; 
b) KJP Centar "Skenderija" d.o.o. Sarajevo; 
c) KJP "Poljoprivredno dobro Butmir" d.o.o. Sarajevo; 
d) KJP "Veterinarska stanica Sarajevo" d.o.o. Sarajevo; 
e) KJP za gospodarenje državnim šumama "Sarajevo – šume" d.o.o. Sarajevo 

 
Na prijedlog predsjedateljice zastupnici su većinom glasova (29 „ZA“) prihvatili da se vodi 
jedinstvena diskusija po svim preduzećima, a izjašnjavanje pojedinačno. 
 
Uvodno izlaganje je podnio ministar Muharem Šabić. 
 
Obzirom da nije bilo prijavljenih diskutanata predsjedateljica je pozvala na pojedinačno 
izjašnjavanje za svaki pravni subjekt. 
 
a. 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (22 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O 
POTVRĐIVANJU RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I 
ČLANOVA SKUPŠTINE KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA "ZOI `84" OCS 
D.O.O. SARAJEVO 
 
b. 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (22 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O 
POTVRĐIVANJU RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I 
ČLANOVA SKUPŠTINE KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA CENTAR 
“SKENDERIJA” D.O.O. SARAJEVO  
 
c. 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (22 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O 
POTVRĐIVANJU RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I 
ČLANOVA SKUPŠTINE KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA  PD „BUTMIR“ 
ILIDŽA – Sarajevo 



 

  

d. 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (22 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O 
POTVRĐIVANJU RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I 
ČLANOVA SKUPŠTINE KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA  „KANTONALNA 
VETERINARSKA STANICA SARAJEVO 
 
e. 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (22 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O 
POTVRĐIVANJU RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I 
ČLANOVA SKUPŠTINE KANTONALNOG ŠUMSKOG PRIVREDNOG DRUŠTVA ZA 
GOSPODARENJE DRŽAVNIM ŠUMAMA „SARAJEVO-ŠUME“ D.O.O. SARAJEVO 
 
 
Dvanaesta tačka dnevnog reda: 
 
 
AD – 12. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O POTVR ĐIVANJU IMENOVANJA PREDSJEDNIKA I 
ČLANOVA SKUPŠTINA:  
 

1. KJP "ZOI `84" OCS D.O.O. SARAJEVO; 
2. KJP KJP CENTAR "SKENDERIJA" D.O.O. SARAJEVO; 
3. KJP"POLJOPRIVREDNO DOBRO BUTMIR" D.O.O. SARAJEVO; 
4. KJP "VETERINARSKA STANICA SARAJEVO" D.O.O. SARAJEVO; 
5. KJP ZA GOSPODARENJE DRŽAVNIM ŠUMAMA "SARAJEVO – ŠUME" D.O.O. 

SARAJEVO 
 
Zastupnici su jednoglasno podržali prijedlog predsjedateljice da se vodi jedinstvena rasprava 
po svim preduzećima a izjašnjavanje pojedinačno. 
 
Ministar Muharem Šabić je podnio uvodno izlaganje. 
 
U diskusiji su učestvovali zastupnici: Edin Forto, Zvonko Marić, Mirza Čelik. 
 
Nakon diskusija predsjedateljica je pozvala prisutne da se izjasne pojedinačno za svaku 
odluku. 
 
a. 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O 
POTVRĐIVANJU IMENOVANJA PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE 
KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA "ZOI `84" OCS  D.O.O. SARAJEVO 
 
b. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18„ZA“) DONIJELA ODLUKU O 
POTVRĐIVANJU IMENOVANJA PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE 
KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA CENTAR “SKENDERIJA” D.O.O. 
SARAJEVO  
 
 



 

  

c. 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O 
POTVRĐIVANJU IMENOVANJA PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE 
KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA  PD „BUTMIR“ ILIDŽA – Sarajevo 
 
d. 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O 
POTVRĐIVANJU IMENOVANJA PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE 
KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA  „KANTONALNA VETERINARSKA 
STANICA SARAJEVO 
 
e. 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O 
POTVRĐIVANJU IMENOVANJA PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE 
KANTONALNOG ŠUMSKOG PRIVREDNOG DRUŠTVA ZA GOSPODARENJE 
DRŽAVNIM ŠUMAMA „SARAJEVO-ŠUME“ D.O.O. SARAJEVO 
 
 
Trinaesta tačka dnevnog reda: 
 
AD – 13. 
 
PRIJEDLOG  ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O  IZMJENAMA 
I DOPUNAMA  STATUTA: 
 

a. Javne ustanove "Apoteke Sarajevo"; 
b. Javne ustanove Zavod za hitnu medicinsku pomoć Kantona Sarajevo; 
c. Javne ustanove Dom zdravlja Kantona Sarajevo 

 
Skupština jednoglasno donijela odluku da se vodi objedinjena rasprava a izjašnjava 
pojedinačno. 
 
U ime Predlagača uvodno izlaganje je iznijela ministrica Zilha Ademaj. 
 
Pitanje ministrici je postavio zastupnik Semir Halilović na što je dobio odgovor. 
 
U diskusiji su učestvovali zastupnici: Edin Forto, Sabina Ćudić, Predrag Kojović 
  
Odgovore su dali ministrica Zilha Ademaj i premijer Elmedin Konaković.  
 
Nakon zaključivanja diskusije predsjedateljica je pozvala zatupnike na izjašnjavanje. 
 
a)  
SKUPŠTINE JE VEĆINOM GLASOVA (20 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU 
SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA  STATUTA JAVNE 
USTANOVE "APOTEKE SARAJEVO" 
 
 
 
 
 



 

  

b) 
SKUPŠTINE JE VEĆINOM GLASOVA (21 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU 
SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA  STATUTA JAVNE 
USTANOVE ZAVOD ZA HITNU MEDICINSKU POMOĆ KANTONA SARAJEVO. 
 
 
c) 
SKUPŠTINE JE VEĆINOM GLASOVA (19 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O DAVANJU 
SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA  STATUTA JAVNE 
USTANOVE DOM ZDRAVLJA KANTONA SARAJEVO. 
 
 
Predsjedateljica je dala pauzu na zahtjev Kluba SDA. 
 
NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
Četrnaesta tačka: 
 
AD – 14. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZAVODA 
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO ZA 2015. G ODINU  
 
Uvodno izlaganje je podnijela ministrica Zilha Ademaj. 
 
Pitanje je postavila zastupnica Segmedina Srna Bajramović, a odgovore su dali ministrica 
Zilha Ademaj i direktor ZZO KS Samir Turković. 
 
U diskusiji su učestvovali zastupnici: Sabina Ćudić, Edin Forto, Goran Akšamija. 
 
Odgovore zastupnicima je dao premijer Elmedin Konaković. 
 
SKUPŠTINA NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU 
ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GODINU 
(ZA ništa, protiv 23, suzdržano 7) 
 
Prije otvaranja 15. tačke dnevnog reda, premijer Elmedin Konaković je povukao Izvještaj o 
radu i poslovanju KCUS obzirom da nije stigao izvještaj revizorske kuće. 
 
Predsjedateljica je potom otvorila petnaestu tačku: 
 
AD – 15. 
 
IZVJEŠTAJI O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JAVNIH USTANOVA;  

a) Dom zdravlja Kantona Sarajevo za 2015. godinu; 
b) Opća bolnica „Prim. dr. Abdulah Nakaš“ za 2015. godinu, sa Odlukom Upravnog i 

Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim mišljenjem, kao i  
Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda  
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo. 

c) Psihijatrijska bolnica Kantona Sarajevo za 2015. godinu; 



 

  

d) Zavod za bolesti ovisnosti Kantona Sarajevo za 2015. godinu, sa Odlukom Upravnog i 
Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim mišljenjem, kao i 
Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda 
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

e) Zavod za zdravstvenu zaštitu zaposlenika MUP-a Kantona Sarajevo za 2015. godinu, 
sa Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim 
revizorskim mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i 
Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

f) Zavod za hitnu medicinsku pomoć Kantona Sarajevo za 2015. godinu, sa Odlukom 
Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim 
mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem 
Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

g) Zavod za zdravstvenu zaštitu žena i materinstva Kantona Sarajevo za 2015. godinu, sa 
Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim 
mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem 
Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

h) Zavod za javno zdravstvo Kantona Sarajevo za 2015. godinu, sa Odlukom Upravnog i 
Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim mišljenjem, kao i 
Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda 
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

i) Zavod za sportsku medicinu Kantona Sarajevo za 2015. godinu, sa Odlukom Upravnog 
i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim mišljenjem, kao i 
Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda 
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

j) Zavod za zaštitu zdravlja studenata Univerziteta u Sarajevu za 2015. godinu, sa 
Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim 
mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem 
Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

k) Zavod za medicinu rada Kantona Sarajevo za 2015. godinu, sa Odlukom Upravnog i 
Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim mišljenjem, kao i 
Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i Mišljenjem Zavoda 
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

l) Apoteke Sarajevo za 2015. godinu; 

 
 
Zastupnici su jednoglasno podržali da se vodi objedinjena diskusija po svim izvještajima 
javnih ustanova iz oblasti zdravstva  a pojedinačno izjašnjavanje. 
Uvodno izlaganje je podnijela ministrica Zilha Ademaj. 
 
Pitanje je postavio zastupnik Safet Mešanović. 
 
Predsjedateljica je potom dala kratku pauzu. 
 
Nakon pauze pitanja su postavili zastupnici: Bibija Kerla, Edin Forto, Sabina Ćudić,. 
 
Odgovore su dali ministrica Zilha Ademaj i v.d. direktora JU „Apoteke Sarajevo“ Emina 
Oruč. 
 
U diskusiji su učestvovali zastupnici: Safet Mešanović, Segmedina Srna Bajramović: Forto 
Edin Halilović, Semir Akšamija, Goran Marić, Zvonko Čomor, Eldar Pindžo Mirsad. 
 



 

  

Nakon diskusija predsjedateljica je pozvala zastupnike na izjašnjavanje. 
 
a) 
SKUPŠTINA NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJ SKOM 
POSLOVANJU JU DOM ZDRAVLJA KANTONA SARAJEVO ZA 2015 . GODINU  
(ZA JE GLASALO NIŠTA ZASTUPNIKA, PROTIV 7 I SUZDRŽANO 15) 
 
B) 

SKUPŠTINA JE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSK OM POSLOVANJU 
JU OPĆA BOLNICA "PRIM. DR. ABDULAH NAKAŠ" ZA 2015. GODINU .  
ZA JE GLASALO 19 ZASTUPNIKA, PROTIV 3 I SUZDRŽANO 7 . 

c) 
SKUPŠTINA NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJ SKOM 
POSLOVANJU JU PSIHIJATRIJSKA BOLNICA KANTONA SARAJEVO ZA 
2015.GODINU.  
ZA JE GLASALO 4 ZASTUPNIKA, PROTIV 4  I SUZDRŽANO 21. 

d) 
SKUPŠTINA JE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSK OM POSLOVANJU 
JU ZAVOD ZA BOLESTI OVISNOSTI KANTONA SARAJEVO ZA 2015 .GODINU. 
ZA JE GLASALO 23 ZASTUPNIKA, PROTIV NIŠTA I SUZDRŽANO 4. 

e) 
SKUPŠTINA JE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSK OM POSLOVANJU 
JU ZAVOD ZA ZDRAVSTVENU ZAŠTITU ZAPOSLENIKA MUP-a K ANTONA 
SARAJEVO ZA 2015. GODINU 
ZA JE GLASALO 23 ZASTUPNIKA, PROTIV NIŠTA I SUZDRŽANO 3. 

f) 
SKUPŠTINA JE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSK OM POSLOVANJU 
JU ZAVOD ZA HITNU MEDICINSKU POMO Ć KANTONA SARAJEVO ZA 2015. 
GODINU  
ZA JE GLASALO 23 ZASTUPNIKA, PROTIV NIŠTA I SUZDRŽANO 2. 

g) 
SKUPŠTINA JE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSK OM POSLOVANJU 
JU ZAVOD ZA ZDRAVSTVENU ZAŠTITU ŽENA I MATERINSTVA KANTONA 
SARAJEVO ZA 2015. GODINU 
ZA JE GLASALO 23 ZASTUPNIKA, PROTIV NIŠTA I SUZDRŽANO 3. 

h) 
SKUPŠTINA JE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSK OM POSLOVANJU 
JU ZAVOD ZA JAVNO ZDRAVSTVO KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GODINU  
ZA JE GLASALO 22 ZASTUPNIKA, PROTIV NIŠTA I SUZDRŽANO 3. 

i) 
SKUPŠTINA JE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSK OM POSLOVANJU 
JU ZAVOD ZA SPORTSKU MEDICINU KANTONA SARAJEVO  ZA 201 5. GODINU  

   ZA JE GLASALO 23 ZASTUPNIKA, PROTIV NIŠTA I SUZDRŽANO 3. 

 



 

  

j) 
SKUPŠTINA JE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSK OM POSLOVANJU 
JU KS ZAVOD ZA ZAŠTITU ZDRAVLJA STUDENATA UNIVERZIT ETA U 
SARAJEVU ZA 2015 
ZA JE GLASALO 23 ZASTUPNIKA, PROTIV NIŠTA I SUZDRŽANO 3. 

k) 
SKUPŠTINA JE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSK OM POSLOVANJU 
JU ZAVOD ZA MEDICINU RADA KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GO DINU.  
ZA JE GLASALO 23 ZASTUPNIKA, PROTIV NIŠTA  I SUZDRŽANO 3. 

l) 
SKUPŠTINA NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJ SKOM 
POSLOVANJU JU APOTEKE SARAJEVO ZA 2015. GODINU 

   ZA JE GLASALO NIŠTA ZASTUPNIKA, PROTIV 8  I SUZDRŽANO 18. 

Šesnaesta tačka dnevnog reda: 
 
AD – 16. 
 
IZVJEŠTAJ O SNABDJEVENOSTI KANTONA SARAJEVO LIJEKOV IMA I 
SANITETSKIM MATERIJALOM U 2015. GODINI  SA POSEBNIM  OSVRTOM NA 
IMPLEMENTACIJU LISTE LIJEKOVA KOJI SE PROPISUJU I I ZDAJU NA TERET 
SREDSTAVA OBAVEZNOG OSIGURANJA KROZ FUNKCIONISANJE MREŽE 
FARMACEUTSKE DJELATNOSTI - APOTEKA, SA PRIJEDLOGOM MJERA I 
AKTIVNOSTI  
 
Uvodno izlaganje je podnijela ministrica zdravstva Zilha Ademaj. 
 
Pitanja su postavili zastupnici Čomor Eldar, Kojović Predrag, Edin Forto, Segmedina Srna 
Bajramović, Mersiha Mehmedagić, Mario Vukasović. 
 
Ministrica Zilha Ademaj je dala odgovore na zastupnička pitanja. 
 
U diskusiji su učestvovali: Eldar Čomor, Edin Forto, Mario Vukasović, Semir Halilović. 
 
Prisutnima se obratio premijer Elmedin Konaković. 
 
Zatim je predsjedateljica pozvala zastupnike na izjašnjavanje. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 „ZA“) USVOJILA IZVJEŠTAJ O 
SNABDJEVENOSTI KANTONA SARAJEVO LIJEKOVIMA I SANITETSKIM 
MATERIJALOM U 2015. GODINI. 
 
Predsjedavajuća je pozvala zastupnike da se izjasne o Prijedlogu zaključka zastupnika Eldara 
Čomora. 
Zastupnici su većinom glasova (29 „ZA“) podržali ovaj Zaključak. 
  
 
Sedamnaesta tačka dnevnog reda: 
 



 

  

AD – 17. 
 
IZVJEŠTAJ O IMPLEMENTACIJI ODLUKE O PROŠIRENOM OBIM U PRAVA ZA 
KORIŠTENJE ORTOPEDSKIH POMAGALA, LIJEKOVA, MEDICINS KO-
SANITETSKIH SPRAVA I MATERIJALA ZA RVI SA PODRU ČJA KANTONA 
SARAJEVO ZA 2015. GODINU 
 
Obzirom da nije bilo pitanja niti diskusije predsjedateljica je pozvala zastupnike da se izjasne. 

SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (23 „ZA“) USVOJILA IZVJEŠTAJ O 
IMPLEMENTACIJI ODLUKE O PROŠIRENOM OBIMU PRAVA ZA KORIŠTENJE 
ORTOPEDSKIH POMAGALA, LIJEKOVA, MEDICINSKO-SANITETSKIH SPRAVA I 
MATERIJALA ZA RVI SA PODRUČJA KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GODINU 

 
Osamnaesta tačka dnevnog reda: 
 

AD – 18. 

 
IZVJEŠTAJ O IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA  PERIOD OD 
01.01. DO 31.12.2015. GODINE 
 
U ime Predlagača uvodno izlaganje je podnio ministar finansija Jasmin Halebić. 
 
Pitanje je postavila zastupnica Mersiha Mehmedagić a odgovorili ministar Jasmin Halebić i 
premijer Elmedin Konaković. 
 
U diskusiji su učestvovali zastupnici: Predrag Kojović, Segmedina Srna Bajramović, Mersiha 
Mehmedagić. 
 
Dodatna pojašnjenja je dao na kraju diskusije ministar Jasmin Halebić. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (28 „ZA“) USVOJILA IZVJEŠTAJ O 
IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA PERIOD OD 01.01. DO 
31.12.2015. GODINE. 
 
Devetnaesta tačka dnevnog reda: 
 
AD –19. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU FONDA KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJ U I 
OČUVANJE GROBALJA ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, MEMORIJA LNIH 
CENTARA I SPOMEN-OBILJEŽJA ŽRTAVA GENOCIDA ZA PERIO D 01.01.-
31.12.2015.GODINE I IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZA PERIOD 
01.01. - 31.12.2015.GODINE 
 
Nije bilo prijavljenih zastupnika za pitanja ili diskusije te je predsjedateljica pozvala na 
izjašnjavanje. 
 



 

  

SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (27 „ZA“)  USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU 
FONDA KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU I OČUVANJE GROBALJA ŠEHIDA I 
POGINULIH BORACA, MEMORIJALNIH CENTARA I SPOMEN-OBILJEŽJA ŽRTAVA 
GENOCIDA ZA PERIOD 01.01.-31.12.2015.GODINE I IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU ZA PERIOD 01.01. - 31.12.2015.GODINE. 
 
Dvadeseta tačka: 
 
AD – 20. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU I IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM POSLOVA NJU ZAVODA ZA 
INFORMATIKU I STATISTIKU KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GODINU  
 
Nije bilo prijavljenih zastupnika za pitanja ili diskusije te je predsjedateljica pozvala na 
izjašnjavanje. 
 
SKUPŠTINA NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU I IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU ZAVODA ZA INFORMATIKU I STATISTIKU KANTONA SARAJEVO ZA 
2015. GODINU. 
(ZA JE GLASALO 4 ZASTUPNIKA, PROTIV 2 I SUZDRŽANO 20 ) 
 
 
AD – 21. 
 
IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU SANKCIJA U KANTONU SARAJEVO Z A 2015. 
GODINU 
 
Nije bilo prijavljenih zastupnika za pitanja ili diskusije te je predsjedateljica pozvala na 
izjašnjavanje. 
 
SKUPŠTINA JE USVOJILA IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU SANKCIJ A U KANTONU 
SARAJEVO ZA 2015. GODINU 
 
 
Predsjedateljica je zaključila sjednicu u 17,50 sati. 

 

 
Zapisnik izradila:  
    Lejla Kadrić 
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